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Helyszín: CPI Hungary Kft. (Gateway Irodaház, 1138 Budapest, Dunavirág utca 2-6. 3. torony, 4. 

emelet) 

Megjelentek:  Márton Péter, elnök 

  Gereben Mátyás, elnökségi tag  

dr. Németh András, elnökségi tag  

Rutai Andrea, elnökségi tag 

  Szalontai Bence, elnökségi tag 

Levezető elnök: Márton Péter 

Jegyzőkönyvvezető: dr. Németh András  

Márton Péter levezető elnök köszönt mindenkit, 15:06 perckor megnyitja az elnökségi ülést és 

megállapítja, hogy megjelent 5 elnökségi tag, így az elnökség határozatképes.  

Az elnök az előzetesen kiküldött napirendet ismerteti a tagokkal, akik mind a jegyzőkönyv vezetőjére 

mind a napirendi pontokra vonatkozó javaslatokat egyhangúlag (5 igen) elfogadták.  

Napirendi pontok: 

1. 2023 verseny- és edzésprogram 
2. Hajó-vitorlaszám regiszter elkészítése 
3. Válogatott: edzők, keret, 2023-as program, irányelvek, anyagi forrása  
4.  OPOSZ rövid és hosszútávú célok megfogalmazása 

A fenti napirendi pontokat az elnökség 5 igen szavazattal elfogadja. 

 

Az elnökség napirend előtt tárgyalja a korábban elfogadott 2023-as versenynaptárral kapcsolatban 

felmerült kérdéseket, illetve az elnökség tagjai közötti feladatmegosztást, amelynek eredményét elnök 

közzé teszi. 

 

1. 2023 verseny- és edzésprogram 

 
Elnökség megtárgyalta a 2023. évi verseny- és edzésprogram javaslat klubok visszajelzései alapján 
felmerülő ütközéseit és a felmerülő új javaslatokat. 
 

2. Hajó-vitorlaszám regiszter elkészítése 
 

Levezető elnök javasolja, hogy a vitorlaszámokra vonatkozó IODA szabványoknak való megfelelés 
érdekében az elnökség bízza meg Héjj Ádámot a jelenleg használt vitorlaszámok regiszterének 
összeállításával.  
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  Határozat 2022.11.07./1 
Az OPOSZ elnöksége (Igen: 5 Nem: 0 Tartózkodás: 0) mellett döntött arról, hogy 2022. december 31. 
napi határidővel megbízzák Héjj Ádámot a vitorlaszámokra vonatkozó IODA szabványoknak való 
megfelelés érdekében a jelenleg használt vitorlaszámok regiszterének összeállításával, az alábbi 
tartalommal: Egyesület, Hajó WS Plakett szám, Gyártási év, Felmérési könyvben szereplő vitorlaszám, 
Tulajdonos, Használatban lévő vitorlaszám, Használó Versenyző neve) 
 
Az elnökségi ülésen megfigyelőként résztvevő Héjj Ádám a megbízást elfogadta. 

3. Válogatott: edzők, keret, 2023-as program, irányelvek, anyagi forrása  
 

Elnökség tárgyalta a válogatottedzők kiválasztásának módját és az alábbi döntéseket hozta: 
Határozat 2022.11.07./2 

Az OPOSZ elnöksége (Igen: 5 Nem: 0 Tartózkodás: 0) mellett döntött arról, hogy az edzők kiválasztására 
pályázat útján kerüljön sor. 
 
Határozat 2022.11.07./3 

Az OPOSZ elnöksége (Igen: 3 Nem: 2 Tartózkodás: 0) mellett döntött arról, hogy az edzők kiválasztására 
nyílt pályázat útján kerüljön sor. 
 
Határozat 2022.11.07./4 

Az OPOSZ elnöksége (Igen: 5 Nem: 0 Tartózkodás: 0) mellett döntött arról, hogy a válogatott edzők 
kiválasztására kiírásra kerülő nyílt pályázatra edzőpárosok adhatják be a pályázatukat, megjelölve, 
hogy ki a VB és ki az EB edző, kidolgozva a válogatott felkészülési szakmai programját, akiknek kötelező 
legkésőbb az utolsó válogató versenyig megjelölni az általuk választott csapatvezető(ke)t. A pályázatok 
közül az elnökség dönt, a csapatvezető(k) személye tekintetében pedig az elnökségnek vétójoga van. 
A pályázat kiírásának részletes feltételei kidolgozásával az elnökség megbízza Rutai Andreát 2022. 
november 16. határidővel. 
 
Szalontai Bence jelezte, hogy a pályázat feltételeire és bírálatára vonatkozó döntésekben való 
részvételtől tartózkodni kíván, elkerülendő bármely összeférhetetlenség felmerülését. 
 
Levezető elnök 18:08 perckor az ülést berekeszti, figyelemmel arra, hogy az ülés tervezett 3 órás 

időkerete már túllépésre került és vállalja, hogy rövid időn belül új elnökségi ülés megtartására tesz 

időpontjavaslatot a tagok részére, hogy a további napirendi pontokban is döntés születhessen. 

 

k.m.f. 

  

   Márton Péter              dr. Németh András 

      levezető elnök     jegyzőkönyvvezető 

Lenovo Yoga
Márton Péter


